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澳門大學學生會 

第 2/2021 號選舉委員會通告 

更新第二十四屆澳門大學學生會領導機關選舉日程 

澳門大學學生會選舉委員會根據澳門大學學生會第 1/2020 號內部規章《領導機關選舉制

度》第九條第（二）項的規定，現公布第二十四屆澳門大學學生會領導機關選舉日程： 
 

日期 項目 負責單位 

8 月 25 日下午 澳門大學學生會領導機關選舉講解會 選舉委員會 

根據 8 月份常務委員

會之時間 
訂定選舉活動開支限額及津貼金金額 常務委員會 

根據 8 月份常務委員

會之時間 
公布具強制力之選舉各階段指引 常務委員會 

不遲於 8 月 25 日 確定宣傳品張貼地點 選舉委員會 

8 月 31 日至 9 月 9 日 接受參選組別提名，並提交政綱、宣傳計劃及其物資清單 參選組別代理人 

不遲於 9 月 19 日 公布具選舉權之會員人數 選舉委員會 

9 月 10 日至 9 月 12 日 對被提名組別之可接納性審查 選舉委員會 

不遲於 9 月 14 日 對審查作出決定並公布可接納的參選組別名單 選舉委員會 

不遲於 9 月 16 日 對審查決定提出異議 參選組別代理人 

9 月 16 日 
與可接納的參選組別會面，抽籤確 定候選名單在選票上的排序，分

配競選活動使用的場所 選舉委員會 

9 月 17 日 就審查決定提出之異議作最後決定及公布 選舉委員會 

不遲於 9 月 18 日 向選委會提交第一期競選活動帳目（競選財務預算） 參選組別代理人 

不遲於 9 月 18 日 對選委會就異議的決定提出上訴 參選組別代理人 

不遲於 9 月 22 日 對有關選委會就上項異議的決定而提起之上訴作出決定 常務委員會 

不遲於 9 月 22 日 公布確定接納的候選組別名單 選舉委員會 

不遲於 9 月 22 日 與候選組別會面，講解競選期間之指引及細節 選舉委員會 

9月 27日至 10月 12日 競選期 參選組別 

不遲於 10 月 8 日 公佈投票站之地點 選舉委員會 

10 月 15 日上午 造勢大會 選舉委員會 
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10 月 15 日下午 答問大會 選舉委員會 

10 月 16 日即日起 冷靜期（禁止任何競選活動） 參選組別 

10 月 19 日至 10 月 21

日 
選舉投票日（上午 11 時至下午 8 時） 選舉委員會 

10 月 22 日 核算選票 選舉委員會 

10 月 23 日 公布當選組別 選舉委員會 

不遲於 10 月 25 日 對選舉結果提出異議 參選組別代理人 

不遲於 10 月 26 日 向選委會提交競選活動帳目 參選組別代理人 

不遲於 10 月 30 日 對選舉結果之異議作出決定 選舉委員會 

不遲於 10 月 31 日 對選委會就選舉結果之異議作出之決定提起上訴 參選組別代理人 

不遲於 11 月 3 日 對有關選委會就上項異議的決定而提起之上訴作出決定 常務委員會 

 

 

特此通告 

 

 

第二十四屆澳門大學學生會 

選舉委員會主席 

 

 

 

_________________________ 

                                                                                                                                   唐御雯 

  二零二一年六月四日
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University of Macau Students Union 

Notice from Election Committee No. 1/2021 

Schedule of Election of 24th Management Board of UMSU 

According to Rule 2 of Article 9 of Internal Regulation No. 1/2020 “Electoral System of 

Management Board”, Election Committee announces the schedule of the election of 24th Management 

Board of UMSU: 

 

Date Item Responsibility Unit 

Afternoon of 25th Aug. Interpretation meeting of Election of 24th Management Board of 

UMSU 

Election Committee(EC) 

According to the time 

announced by the 

Standing Committee in 

Aug.. 

Stipulation on limits of expenditures and subsides for the 

electoral campaign 

Standing Committee(SC) 

According to the time 

announced by the 

Standing Committee in 

Aug.. 

Announcement of mandatory guidelines for all stages of 

elections 

SC 

No later than 25th Aug. Fixation on locations of affixture of advertisement EC 

31st Aug. – 9th Sep. Acceptance of nominations of candidates, submission of 

political platform, promotion plan and materials used 

Deputy of candidates 

No later than 19th Sep. Announcement of the number of members with suffrage EC 

10th Sep. – 12th Sep. Verification of the admissibility of nominated candidates EC 

No later than 14th Sep. Decision making on the investigation and release the result of 

verification 

EC 

No later than 16th Sep. Complaints against the decision of the investigation Deputy of candidates 

16th Sep Meeting with the verified candidates, drawing lots to decide the 

order of the candidacies presented on ballot, and to distribute the 

places for electoral campaign activities 

EC 

17th Sep. Publishing decision of the complaints against the verification of 

admissibility of nominated candidates 

EC 

No later than 18th Sep. Submission of the first account to Election Committee (Election 

campaign budget plan) 

Deputy of candidate 

No later than 18th Sep. Appeal against the decision of Election Committee Deputy of candidate 

No later than 22nd Sep. Decision on the appeals against the decision of Election 

Committee 

SC 
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No later than 22nd Sep. Publishing final list of admitted candidates EC 

No later than 22nd Sep. Meeting with candidates, and explain the details of electoral 

campaign activities period 

EC 

27th Sep. to 12th Oct. Electoral campaign activities period Deputy of candidate 

No later than 8th Oct. Publishing the locations of Polling Stations EC 

Morning of 15th Oct.  Campaign rally EC 

Afternoon of 15th Oct. Question and Answer Session EC 

Start on 16th Oct. Cooling-off period (Prohibition of any electoral campaign 

activities) 

Deputy of candidate 

19th Oct. to 21st Oct. Election Days (11:00-20:00)  EC 

22nd Oct. Counting of Votes  EC 

23rd Oct. Publicity of the result EC 

No later than 25th Oct. Complaints against the result Deputy of candidate 

No later than 26th Oct. Submitted the accounting records to the Election Committee Deputy of candidate 

No later than 30th Oct. Decision on the complaints EC 

No later than 31st Oct. Appeal against the decision on the complaints of Election 

Committee 

Deputy of candidate 

No later than 3rd Nov. Decision on the appeal against the decision on the above 

complaints of Election Committee 

SC 

 

 

 

24th Election Committee of UMSU 

                                                                                                                                              Chairman 

 

 

 

____________________________ 

                                                                                                                                                        TONG U MAN 

                                                                                                                                                        4th June, 2021 

The Chinese version shall prevail. 


